
Jestem absolwentką Wyższej Szkoły Pedagogicznej w Zielonej Górze na 

kierunku zarządzanie i marketing. Od prawie 20 lat jestem związana z rynkiem 

nieruchomości. W latach 2001 – 2008 pracowałam w biurze obrotu 

nieruchomościami „Abell Constellation” Sp. z o.o., początkowo na stanowisku 

doradcy ds. nieruchomości, następnie kierowałam działem sprzedaży. Od 10 lat 

pracuje w firmie ED invest SA. Przez pierwsze dwa lata jako specjalista ds. 

sprzedaży, od 2012 do 2017 roku jako z-ca dyrektora ds. sprzedaży, a od 2017 

roku do chwili obecnej jako dyrektor handlowy. Od czerwca 2019 roku pełnię w 

spółce funkcje prokurenta.  


